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Saksliste: 

SAK 2023.87  B  Godkjennelse av dagsorden 
 

Beslutning: 
Forslaget til dagsorden ble godkjent 

SAK 2023.88  B  Godkjennelse av protokoll 
Styreprotokoll fra 16/8 ble behandlet. 

 
 
Beslutning: 
Protokollen fra 16/8 ble godkjent 
 

SAK 2023.89  R  Rapport – Administrasjon 
• NIF 

o Spillemiddelsøknad til KUD sendes 12 oktober 

 

• UWW 

o U23 VM flyttet fra Finland til Albania. 

o Vi hadde mange interessante samtaler og ikke minst 

observasjoner under senior VM. Blant annet hvordan 

RUS og BLR deltagere og gjester ble håndtert. 

o Forsøkte å få VGTV til å vise norske kamper, men 

det ble stoppet av UWW. 

 



• Annet adm 

o Vi har mottatt kr 1.022.500 i arv (mer om dette i eget 

punkt på agenda). Finnmark Brytekrets har mottatt 

samme beløp. 

o Vi må ha en gjennomgang av vårt antidopingarbeid. 

Skulle vært på agenda tidligere, men må nå settes 

opp på neste møte. Vil gjerne ha med sportssjef på 

dette og utsettes derfor til han er tilbake 

o Jon har lagt ut informasjon vedr vurdering av 

stevnesystem fremover. Realitetsbehandles på 

neste møte. 

o Flere forbund setter opp korte informasjonsmøter på 

Teams etter sine styremøter. Adm anbefaler at vi 

også begynner med dette.  
 

• Utvikling 

o Forfattet dokument om arrangement system og sett 

på fordeler og ulemper. Avventer svar fra styret for 

videre prosess.  

o Tilrettelagt og rettet trenerkurset mer mot praktisk 

kurs 

o Satt opp trenerkurs til høsten 

o Laget et utkast til klubbsertifisering  

o Styringsdokument til ikke-olympisk (sandbryting), 

venter nå på behandlingen til sandbryting og deres 

mål.  

o Produsert innhold til våre sosiale medier (instagram) 

under VM. Bør fremkomme tydeligere hvordan og 

hvem som gjør dette fremover.  

 

• Para 

o Gulset Bryteklubb med i Lottstift-prosjektet. Hadde 

første trening 12.09 med parabryting og er godt i 

gang. 

o Emilie med i prosessen på modernisering og 

videreutvikling av NIFs e-læringskurs om paraidrett. 

o Vellykket kick-off for paratilbudet i SP09 (Krafttak-

prosjektet) 22.08 som ledet til flere deltakere på 

partiet. 

o Det ble gjennomført digital erfaringsutveksling i para-

håndbak 28.08. 7 klubber stilte med én representant, 

og utøver Jan Arthur Aune. 

o I gang med å planlegge Åpen kampsportdag i 

Trondheim (november) og Kristiansand (trolig 

februar). 

o Emilie, HK og håndbak (Bjørnar) til stede på 

aktivitetsdag på Sunnaas Sykehus 4. september 

med håndbak.  

 

• Andre ikke olympiske grener 



o Komiteen foreslår at NM Sandbryting 2024 tildeles 

Fredriksten Bryteklubb og legges til 15 juni 

o Fra Lambertseter i forhold til NM Sumo 

 
Hei, 
 
Jeg har blitt kontaktet av Sumo komiteen. De 
ønsker å benytte smoothcomp for  
å arrangere NM i Sumo 2024. 
Det Amerikanske mesterskapet i Sumo ble bla. 
arrangert i smoothcomp med stor suksess.  
 
Når det gjelder reglene så står det at sumo bare 
følger nasjonale tilleggsbestemmelser (det var 
nok bare det enkleste der og da..) 
 
Så da søker jeg herved styret om unntak fra 
disse bestemmelsene for Sumo NM 2024. 
 
Både komiteen og utøverene ønsker å benytte 
double elimination, istedenfor 2 pool system på 
NM.  
Smoothcomp har også støtte for 2 pool system, 
men det er altså ikke ønskelig å benytte dette.  
Og internasjonalt er det heller ikke vanlig å 
benytte 2 pool system.  
 
Håper dere kan behandle dette så raskt som 
mulig.  
 
mvh 
 
Eivind 
 

 

• Breddekomiteen 

o Møte i komiteen i kveld. Referat fra møtet legges i 

styremappa. 

 

• Håndbak 

o VM i Almaty – 5 stk medaljer (2 bronse i junior, 1 gull 

og 1 sølv i master, 1 bronse i senior). 

o Vi har signalisert til WAF at vi «lukter» på å 

arrangere et VM i 2028 

o Norges Cup #4 ARMageddon i Lærdal i helga som 

var: 110 unike utøvere, 317 startende/deltakere. Det 

har deltatt 265 personer i Norges Cupen hittil i år. 

Pengepotten er på over kr 125 000. Flere jenter enn 

gutter i. 



o Norges Cup #5 Atlantic Arms arrangeres siste 

helgen i november av Braatt IL 

o Lars Rørbakken (tidligere dopingdømt 

håndbakutøver) har gått Supermatch i Dubai i helga 

som var. Han er ikke medlem av norsk idrett, men 

han skader vårt arbeid og spesielt miljøet i 

Hardanger da Lars bor på Voss. 

o Det gror godt i håndbak-Norge. Antall klubber, 

utøvere øker. Det blir en utfordring å få 

organisasjonen til å vokse med kvalitet. Det er stort 

behov for klubbutvikling hos våre håndbakklubber. 

o Dommerkurs på Thon Hotel Oslo Airport neste helg 

med 27 deltakere. 

o Terminlista for neste år ser slik ut: 

1.-4. feb. – Hardanger Open – Nordic Open 

Championship, Lofthus – NC#1 

15.-16. mars – Hardanger Open Junior Cup, Odda – 

NC#2 

12.-14. april – NM, Flesland – NC#3 

2.-12. mai – EM, Bratislava, Slovakia 

23. aug.-1. sept. – VM, Accra, Ghana 

13.-14. sept. – Armfighters JuniorFight, Flen, 

Sverige 

20.-22. sept. – Battle of Hafrsfjord, Stavanger – 

NC#4 

18.-19. okt. – Iron Arms, Lillehammer – NC#5 

8.-9. nov. – Power Arms, Skien – NC#6 

 
 

• Dommerkomiteen 

o  

 

Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning. 
 
NBF vil fra neste styremøte sette opp et kort informasjonsmøte via 
Teams til alle som måtte ønske å delta. Møtet vi avholdes dagen etter 
styremøte kl 1900. 
 
NM sandbryting tildeles Fredriksten BK som foreslått 
 
Det ble i forbindelse med Sumo NM 2024 besluttet at lovkomiteen 
kontaktes før beslutning. Om Lovkomiteen er ok, så gis det mulighet til 
å benytte Smoothcomp. 
 

SAK 2023.90  R  Rapport Sport 
 
Thor orienterte om sportslig status. 
 

• Status ungdom og junior menn/kvinner 



o Gode planer er lagt og kommunisert frem til jul. Viktig å 

presisere at deltagelse ikke er obligatorisk, men er et 

tilbud. 

o Klubb må få beskjed om kostnader på deltagelse før 

reiser besluttes 

• Status senior menn 

• Status kvinner 

. 

Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning. 
 

SAK 2023.91  B NBF Logo 
Adm ser at vi fra tid til annen gjerne skulle hatt en logo som forteller 
noe mer om oss enn idag. Norge burde være med og noen ganger 
også gren. Vi tok derfor en diskusjon på bruk av logo 
 

Beslutning: 
Styret besluttet at adm får i oppdrag å utforme noen forslag til hvordan 
dette kan se ut. 
 

SAK 2023.92  B Økonomi 
 
Oppdatert fil ligger i styremappa 
 

Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning. 
 

SAK 2023.93  B Arv og mulig Fond 
NBF er tildelt noe over 1 mill kr i arv etter Gunnar Kjell Ottnes dødsbo. 
Følgende står i testamentet i forhold til NBF: 
 
Norges Bryteforbund, orgnr 871 437 092, (som eg vil skal benytte 
pengane på det flotte arbeidet dei alt driv når det gjeld 
integreringsarbeid blant innvandrarungdom, slik at så mange som råd 
kan få dra nytte av den helsemessige og sosiale utviklinga 
brytesporten kan gje dei. Her tenkjer eg på hjelp og støtte til ungdom 
som ikkje har det så greit og treng eit godt sosialt miljø. Eg vil heller at 
pengane skal nyttast på dei, enn på elitesatsning på spesielt lovande 
brytarar). 
 
Adm foreslår at NBF setter opp et fond, hvor avkastning fra fondet 
tildeles klubber etter søknad. Kriterier for tildeling kan lages senere, 
men bør ta utgangspunkt i ønskene fra Gunnar Kjell Ottnes. Adm lager 
et forslag. 
 
Midlene bør investeres med liten grad av risiko og adm ber styret om at 
Gensek, Anette og David får fullmakt til å plassere pengene i forhold til 
dette. 
 



Beslutning: 
Styret besluttet at  
 

SAK 2023.94  Eventuelt 
 
 
 
 
 
 
Mer var ikke til behandling. 
 
 
Oslo 27.09.2023 
 
 
 

Anette Kure   Tom Ravndal    Britt Eli Pedersen 
President   Varamedlem    Styremedlem 
 
 

   
David Eilertsen  Ann-Kristin Stubberød  Gudrun Høie  
Styremedlem    Styremedlem    Varamedlem   
 
 
 

Morten Sandnæs 
Generalsekretær 


